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Vážení a milí spoluobčané,

jen několik dní nás dělí od 
právě skončeného roku 
2022. Ještě v nás doznívá 
atmosféra vánočních svátků, 
kdy měla možnost většina 
z nás především v kruhu 
svých nejbližších alespoň na 
několik dní zastavit kolotoč 
všedních dní naplněných 
prací, povinnostmi a starost-
mi a snad i zhodnotit uplynu-
lý rok 2022, a už stojíme na 
prahu roku nového, roku 
2023.

Dovolte, abych Vám do nové-
ho roku popřál pevné zdraví, 

které je základem šťastného 
života, mnoho štěstí, bez 
něhož se také v životě neo-
bejdeme, mnoho úspěchů 
osobních i profesních a hod-
ně důvodů ke spokojenosti. 
V tomto období každý z nás 
bilancuje rok předcházející, 
ve kterém se mu svoje plány 
a předsevzetí splnit podařilo, 
nebo nepodařilo a samozřej-
mě si dává i nová předsevzetí 
a cíle na rok následující.

Do roku 2023 vstupuje obec 
se schváleným rozpočtem, 
který byl přijat v závěru roku 
loňského.

Věřím, že zastupitelstvo naší 
obce, které bylo zvoleno 
v zářijových komunálních 
volbách, ve kterých jste 
rozhodli o složení zastupitel-
stva obce pro následující čtyři 
roky, bude při svých jedná-
ních věcné a konstruktivní 
stejně jako tomu bylo v letech 
minulých.

Závěrem mého proslovu si 
přeji, važme si jeden druhé-
ho, mějme rádi Českou re-
publiku, naši obec Žichlínek 
a zachovejme si úctu jeden 
k druhému. K tomu vám 
všem přeji osobně a jménem 
zastupitelů i pracovníků obce 
hodně zdraví, štěstí, lásky 
a také, ať je rok 2023 rozhod-
ně lepším, než ten minulý.

Radovan Filip, starosta obce

 

Slovo starosty obce
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Před pohostinstvím U Filipů se ve středu 7. 12. 2022 v 18 ho-
din zpívalo, a to za doprovodu kytar Jany Pekařové, Moničky 
Motlové a Miloše Vávry. Jednalo se o dvanáctý ročník akce 
Česko zpívá koledy. I v letošním roce byly vydány zpěvníky pro 
sjednocení, dle kterých se hrály a zpívaly české tradiční vánoční 
koledy po celé České republice.

K navození příjemné vánoční atmosféry byl podáván vánoční 
punč, který pro všechny připravili Radovan a Stanislava Filipovi.

Zpívat přišli malí i velcí nejen z naší obce. Je příjemné sejít se 
s našimi sousedy v době vánoční.

Děkujeme za účast a těšíme se v příštím roce.

Pavla Skalická
Ochotnický spolek Žichlínek

Divadelní soubor Škeble pod 
vedením pana J. Střechy nám 
zahrál v předpremiéře dne 
20. 10. 2022 hru s názvem 
Amina ex Machina. Jedná se 
o příběh rodiny, která si v do-
mnění, že našla velkého psa, 
dovedla domů žirafu a starala 
se o ni. Jak žirafa rostla, při-
bývaly různé problémy.

Jsme rádi, že se mohla 
předpremiéra po delší odmlce 
uskutečnit a všem hercům 

i režisérovi děkujeme.

Po představení jsme se mohli 
občerstvit na rautu, který 
zajistila obec a pro všechny 
připravila pí Táňa Motlová 
s dcerou. Za to jim patří velké 
poděkování, bylo to výborné.

Těším se, že se opět s vámi 
potkám na další předpre-
miéře.

B. Indrová

Česko zpívalo koledy 
již po dvanácté

Divadelní představení

Amina ex Machina

KULTURA KULTURA

Na neděli 5. prosince jste si 
mohli pozvat domů Mikuláše 
s jeho družinou, pokud jste 
využili e ‑mailovou adresu 
pekla. Letos jsme připravili 
62 balíčků pro děti ze Žich-
línku. Rodiny navštěvovaly 
tři skupinky, které byly do-
statečně vytížené. Nechodily 
strašit děti, ale připomenout 
jim, že Mikuláš jejich hříchy 
vidí a že by se měly polepšit. 
Mikuláš však i děti pochválil, 
pokud věděl, že pomáhají 
nebo se dobře učí.

V následujícím roce se Miku-
láš určitě vrátí zkontrolovat 
děti ze Žichlínku.

Všem děkuji za uskutečnění 
této akce.

B. Indrová

Mikuláš v obci

V sobotním podzimním čase 
19. listopadu si naši občané 
zajeli do Prahy na muzikál 
Malý princ, který se hrál 
v divadle Studio DVA.

Díky velkému zájmu byl zá-
jezd rychle vyprodaný, a tak 
se na představení vydal plně 
obsazený autobus. Divadelní 
představení bylo určeno i pro 
mladší publikum, proto se 
zúčastnilo mnoho malých 
diváků. Po příjezdu do Prahy 

V sobotu 10. 12. 2022 jsme odehráli na našem sále v Žichlínku 
první premiéru vánočně laděného a naučného příběhu Ukra-
dený betlém. Na hru jsme se pilně a poctivě připravovali od 
října. Celkem jsme absolvovali 30 zkoušek včetně víkendového 
soustředění v Pustých Žibřidovicích.  

Divadelní představení navštívilo přes 200 diváků, kterým jsme 
připomněli, jak to bylo se zrozením Ježíška, kdo byli Marie a 
Josef, tři králové, Herodes a co zvěstoval anděl. Děj se prolínal 
současností a historií. Naši „junior ochotníci“ prokládali hru 
tradičními vánočními koledami. Vystoupení bylo zakončeno 
společnou písní od Václava Neckáře – Půlnoční.

Vánoční a přátelskou atmosféru, která se linula během předsta-
vení, nelze popsat. Na tvářích diváků se objevoval úsměv, smích 
a slzy. V průběhu hry jsme byli doprovázeni potleskem a na 
závěr i potleskem ve stoje.

Děkujeme Táně Motlové, která nám pomohla s výmalbou kulis. 
Velké díky těm, kteří nás podporují, ať už je to rodina, naše obec 
a těm, kteří nám dodávají energii pokračovat dál...  

Věříme, že nešlo o poslední naše vystoupení. Další plánovanou 
akcí, kterou pro vás chystáme, bude masopust.

V novém roce vám Ochotnický spolek Žichlínek přeje spousty 
zdraví, které je v dnešní době nepostradatelné, dále rodinnou i 
pracovní pohodu a lidi, o které se můžete opřít.

Pavla Skalická
Ochotnický spolek Žichlínek

zbylo ještě dost času, aby si 
každý mohl projít pár obcho-
dů, dokoupit nějaké dárečky 
k Vánocům nebo třeba zajít 
na dobrý oběd.

Představení bylo působivé 
a bylo pro všechny, kteří umí 
zapojit svoji fantazii. Hlavní 
a jediný představitel Jan 
Cina ztvárnil velmi originál-
ně postavu Malého prince. 
Nádherně postavenou scénu, 
nápadité projekce a hry se 
světly a stíny doplnila hudba 
s krásnými písněmi. Před-
stavení trvalo zhruba hodinu 
a půl. Když muzikál skončil, 
dočkal se mladý herec potles-
ku ve stoje.

Děkuji za velký zájem a dou-
fám, že se občanům před-
stavení líbilo. Snad se zase 
v tak hojném počtu sejdeme 
třeba i na příštím zájezdu 
na muzikál pořádaný obcí 
Žichlínek.

L. Odstrčilová

Malý princ

Zájezd na muzikál
Divadelní představení

Ukradený betlém
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Ustavující zasedání zastu-
pitelstva obce Žichlínek dne 
18. 10. 2022

Jako první bod programu 
složili všichni zvolení členové 
zastupitelstva zákonem pře-
depsaný slib. Zastupitelstvo 
obce stanovilo, že pro toto 
volební období budou zvoleni 
dva místostarostové.

Veřejnou volbou byla zvolena 
samospráva obce ve složení:

 - starosta obce – Radovan 
Filip, uvolněná funkce,

 - 1. místostarosta obce – 
Ing. Ladislav Skalický,

 - 2. místostarosta obce – 
Bc. Blanka Indrová.

Finanční výbor:

 - předseda ‑ Šimon Dani-
el, DiS.,

 - členové ‑ Ludmila Langro-
vá a František Filip ml.

Kontrolní výbor:

 - předseda ‑ Ondřej Skalický,
 - členové ‑ Jindřich Skalický 

ml. a Stanislav Pekař.

Zastupitelstvo obce určilo 
Radovana Filipa jako zastupi-
tele, který bude spolupracovat 
s pořizovatelem při pořízení 
Změny č. 1 územního plánu 
Žichlínek zkráceným postu-
pem. V minulém volebním 
období zastával J. Mareš.

Zasedání zastupitel-
stva obce Žichlínek dne 
18. 10. 2022

Zastupitelstvo obce projed-
nalo návrh nových stanov 
Dobrovolného svazku 
obcí Mikroregion Severo‑
‑Lanškrounsko s účinností od 
1. 1. 2023 a pověřilo starostu 
obce s vyslovením souhla-
su ke schválení na valné 
hromadě svazku. Také vzalo 
na vědomí ukončení členství 
obce Čenkovice.

Zastupitelstvo obce schválilo 
aktualizaci rozvojového doku-
mentu Program rozvoje obce 
Žichlínek o přílohu č. 1 Akční 
plán na roky 2022‑2024.

Byl sestaven a prodiskutován 
návrh rozpočtu obce na rok 
2023.

Zasedání zastupitelstva 
obce dne 13. 12. 2022

Zastupitelstvo obce schvá-
lilo rozpočet obce na rok 
2023, který počítá s příjmy 
35.756.700 Kč a s celkovými 
výdaji 40.085.000 Kč a se za-
pojením přebytku z minulých 
let ve výši 4.328.300 Kč.

Zastupitelstvo schválilo od-
kup pozemku od ZOD Žichlí-
nek do majetku obce Žichlí-
nek a to p. č. 251 /2 o výměře 
93 m2, p. č. 3098/2 3945 m2 
a p. č. 3098/3 o výměře 
236 m2 za kupní cenu 
2.000.000 Kč za všechny 
zmíněné pozemky.

Také byl schválen odkup po-
zemku p. č. 678/19 o výměře 
129 m2 za dohodnutou kupní 
cenu 8.385 Kč, jedná se o po-
zemek na plánovaný chodník 
u zeleného mostu.

Byl schválen nový Jednací řád 
zastupitelstva obce Žichlínek, 
který zohledňuje nové právní 
úpravy.

Zastupitelstvo obce deleguje 
jako svého zástupce na jedná-
ní valných hromad společ-
nosti Vodovody a kanalizace 
Jablonné nad Orlicí starostu 
obce Radovana Filipa a jako 
náhradníka Ing. Ladislava 
Skalického.

Celý zápis ze zasedání za-
stupitelstva je k dispozici na 
elektronické úřední desce.

Zpracovala L. Langrová

Výběr z jednání 
zastupitelstva obce

Poplatky v roce 2023
Obyvatelstvo
obce Žichlínek k 31. 12. 2022

Počet obyvatel: 1008
Děti: 254
Dospělí: 754
Muži: 508
Ženy: 500

Z OBCEZ OBCE

Průměrný věk obyva-
tel: 38,09

V roce 2022
Přihlášených: 16
Odhlášených: 25
Narozeno: 12
Zemřelo: 8

Poplatek za odpady: 650 Kč/osoba
Splatný do 31. 3. 2023

Poplatek ze psů: 150 Kč/pes, 300 Kč/další pes
Splatný do 30. 4. 2023

Platbu je možno provést v hotovosti na obecním úřadu Žichlí-
nek nebo zaslat na účet č u Komerční banky.

číslo účtu: 10522611/0100

VS=(pětimístné, např. 10+č. p.1=10001, 10+č. p. 108=10108)

Případně volejte o upřesnění tel.: 774 624 552

Nastal den Tříkrálové sbírky, sobota 7. ledna 2023. V dopoledních 
hodinách v Žichlínku chodilo devět skupinek. Počasí přálo, nepr-
šelo ani nebyl velký mráz. A výsledek této charitativní akce v naší 
obci? 46 004 Kč

Chtěla bych poděkovat dětem za jejich přání do nového roku, 
která přinášely do obydlí, a vedoucím skupinek za doprovod. Ale 
především děkuji vám všem za to, že jste jim otevřeli, přispěli do 
kasiček a obdarovali i děti, protože to je pro ně nejlepší odměna za 
pochůzku.

Budeme se s koledníky těšit na příští rok.

B. Indrová

Tříkrálová sbírka

Během pátečního odpoledne 
25. 11. 2022 jsme přivítali 
nové občánky do obce Žichlí-
nek. Po úvodní písni, kterou 
zazpívaly děti ze základní 
školy v doprovodu paní Si-
mandlové, byli malí občánci 
představeni panu starostovi. 
Po slavnostním proslovu R. 
Filipa následovaly básnič-
ky recitované žáky ze ZŠ, 
vítání občánků děti ukončily 
zpěvem.

Do obce Žichlínek byly přiví-
tány následující děti:

Eliška Šenkýřová,
Ella Prokopová,
Tereza Schemberová,
Adéla Jiskrnová,
Tadeáš Knoll,
Antonie Mecnerová,
David Blecha,
Filip Junek,
Jan Kalousek.

B. Indrová

Vítání občánků
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Podzim utekl jako voda, 
fotbalových zážitků bylo 
spoustu a po posledních lis-
topadových zápasech máme 
až do nového roku zaslouže-
né volno.

Muži „A“ v Okresním pře-
boru II. třídy, pod vedením 
trenéra Vlastimila Suchého, 
přezimují na pěkném 6. mís-
tě tabulky ze 14 týmů. Muži 
„B“ v Okresním přeboru III. 
třídy jsou na 8. místě tabulky 

ze 14 týmů a o naši rezervu 
se stará Milan Schembera 
s Radkem Hrabáčkem. 
Dorost v krajské soutěži 
(Pardubický kraj) i přes 
spoustu vyrovnaných zápasů 
přezimuje na úplném dnu ta-
bulky 11 týmů. Jsme spojeni 
s oddílem Rudoltice, dorost 
vedou trenéři David Vlček 
a František Filip. Starší žáci 
v Okresním přeboru starších 
žáků 8+1 se po podzimu 
umístili na 3. místě ze 6 týmů 

(trenéři Miroslav Šembera 
a Michal Šenkýř), soutěž se 
hraje z důvodu malého počtu 
týmů čtyřkolově. Starší 
přípravka (Miniliga starších 
přípravek) se hraje turnajově 
a výsledky hodnotí hned 
při turnaji na místě. Starší 
přípravku vedl trenér Pavel 
Bambušek, ale po posledním 
turnaji z pracovních důvodů 

těšíme, chlapci zodpovědně 
trénovali pod vedením Vlas-
timila Suchého. Na halových 
turnajích v Dolní Dobrouči 
obsadili 3. místo a poté další 
turnaj vyhráli.

Nábor nových hráčů. Pokud 
se vaše dítko nebojí spor-
tovat, volejte 777 134 017, 
p. Filip František ml.

činnost ukončil, jeho místo 
nezůstalo dlouho prázdné 
a nahradil ho Patrik Kerhát. 
Mladší přípravka (Miniliga 
mladších přípravek) se také 
hraje turnajově, stejně jako 
u starší přípravky, a o tým se 
starají Stanislav Pekař s Pe-
trem Hajzlerem. Bambíny, 
tuto soutěž přihlásíme až 
na jarní část a moc se na to 

Volná místa: obsluha udírny, 
trenér mládeže, rozhodčí. 
Zájemci volejte 777 134 017, 
p. Filip

Pevné zdraví, štěstí a poho-
dičku v novém roce 2023 
vám přeje kolektiv Fotbal 
Žichlínek z.s.

Sportu zdar, váš Fanoušek Filipů

Fotbal Žichlínek z.s.

HASIČI

Výjezdová jednotka SDH 
Žichlínek v roce 2022 zasa-
hovala u 23 událostí, které 
tvořily zejména technické 
pomoci pro obec Žichlínek 
a jejich obyvatele.

Začátek roku pro nás přinesl 
technickou pomoc pro obec 
a povodí Moravy v podobě ká-
cení rizikových stromů podél 
řeky. Dále jsme se podíleli na 

převozu ukrajinských uprch-
líků z centra Pardubic do 
ubytoven v okolí Lanškrouna. 
Společně s SDH a vámi se 
zajistila humanitární sbírka 
s převozem materiálu do 
centra v České Třebové. 
V jarních měsících a v létě nás 
provázely požáry, jak lesní, 
tak i budov, komínových těles 
(sazí) a třeba i starého klestu 

v prostorách zahradnictví. 
Jedním ze zásahu byl i únik 
nafty po krádeži na odstavné 
ploše u obecního úřadu. Ke 
konci roku jsme společ-
ně s PČR a dalšími SDH 
vyhledávali malého chlapce 
v katastru Cotkytle, osady Ja-
noušov. Ten se naštěstí našel 
cca 3 km od domu u osady 
Drozdovská Pila, kam stihl za 
2 hodinky dojít.

7. prosince v 15 hod jsme se 
zapojili do celorepublikového 
vyjádření smutku za tragicky 
zesnulého člena JSDH Skali-
ce u České Lípy, který zemřel 
při zásahu na hořící dům.

K počátku roku 2023 je ve 
výjezdové jednotce 15 členů, 

3 během roku ukončili svoji 
činnost a 1 nový přišel. Dva 
členové absolvovali kurz 
na obsluhu motorových pil 
a jeden úspěšně zakončil 
kurz velitele družstva, což 
ho opravňuje velet jednotce 
při výjezdu, popřípadě velet 
celému zásahu.

Pokud by někdo měl zájem 
a našel si čas pomáhat a dělat 
něco i pro druhé, bude vítán. 
Kontakt si určitě najdete, 
nebo se doptáte.

Do celého nového roku Vám 
přejeme hodně štěstí, zdraví.

JSDH Žichlínek

Výjezdová jednotka Žichlínek v roce 2022

Po kvalitní přípravě a úspěš-
ném vstupu do sezóny v tur-
najích nás postihly již v říjnu 
dvě ztráty.

Nahrávačka Anežka Vilčová 
se zranila při prvním utkání 
v extralize U20, kde hostuje 
za Lanškroun. Zranění levého 
ramene bylo tak závažné, že 
znamenalo operaci a násled-
nou rehabilitaci a návrat do 
sezóny je zatím nejistý. Dru-
hou ztrátou bylo nečekané 
rozhodnutí kapitánky Terezy 
Janečkové, že opustí tým, 
aby mohla hrát za Prostějov. 
Tým se tak během týdne 
zmenšil na sedm členů, a to 
včetně libera. V nouzi nám 
pomohl lanškrounský oddíl, 
pro druhou ligu u nás hostuje 
Tereza Dušková s Eliškou 
Martincovou. Obě slečny do 
týmu skvěle zapadly a týmu 
pomáhají.

V druhé lize věkové kategorie 
U20 jsme se utkaly s každým 
týmem ve skupině čtyřikrát 
(dvě utkání doma, dvě ven-
ku): Žichlínek – Svitavy (3:1, 
3:0, 3:0, 2:3), Žichlínek – 
Polička (3:2, 3:1, 3:0, 3:2), 
Žichlínek – Pardubice (3:1, 
3:2, 0:3, 1:3) a Žichlínek – 
Žďár nad Sázavou (0:3, 1:3, 
dohrávka 15. 1.).

Marodka nás provázela celý 
podzim a bohužel několikrát 
jela děvčata hrát i v šesti. I za 
to mají náš respekt, jak sezónu 
skvěle zvládají fyzicky i men-
tálně. Upřímně můžeme říct, 
že každý bod, každý vyhraný 
set je vydřený. Vyzdvihnout 
musím poslední utkání roku 
2022 s Poličkou, kde sehrály 
neuvěřitelných šest konco-
vek setu: 3:0 (26:24, 25:15, 
25:23), 3:2 (18:25, 25:22, 
27:25, 23:25, 16:14). Svědčí 
to o tom, že když chtějí, jsou 
opravdu silná. Prozatím 
držíme skvělé druhé místo 
a již víme, že soutěž udržíme 
na příští sezonu. Postoupily 

jsme do nadstavby o postup na 
kvalifikaci do první ligy, kde se 
utkáme s týmem Nymburka, 
Kolína a Meteor Praha. Jistě 
to budou pěkná utkání a moc 
se těšíme.

Druhá soutěž, která začala 
na konci října, je Český pohár 
U20. Zde nám hostující 
hráčky nemohly pomoci, 
a tak jsme se do poslední 
chvíle rozhodovaly, zda 
soutěž neodhlásíme. Nakonec 
samy hráčky oslovily bývalou 
lanškrounskou nahrávač-
ku Adélu Mičkovou, která 
skončila s volejbalem před půl 
rokem, zda by byla ochotna 
s námi hrát. A tak jsme jako 
tým do toho šly. Kvalifikace 
poháru se hrála v Prostějově 
a ve dvou dnech nás čekalo 
sedm náročných utkání. Cílem 
bylo najít optimální postavení 
sestavy a sehrávat se. Hráčky 
odehrály své maximum, vybo-
jovaly 8 bodů, které stačily na 
šesté místo a postup do třetí 
sedmičky v republice (Náchod 
1:2, Ústí nad Labem 1:2, 
Vsetín 2:0, Valašské Meziříčí 
0:2 (23:25, 24:26), Havlíčkův 
Brod 0:2, Prostějov 0:2, Třebíč 
2:0).

Poslední týden v listopadu se 
odehrálo první kolo pohá-
ru v Náchodě. I přes další 
marodku se podařilo šesti 
statečným odjet na dvoudenní 
turnaj. Bohužel i razantní 
změny v sestavě, kdy libero 
hraje univerzála a univerzál na 
bloku, dolehly na kvalitu hry 
a lehce i mentální únavu. Díky 
dvěma výhrám se ale podařilo 
udržet třetí sedmičku v re-
publice a budeme doufat, že 
již další únorové kolo budeme 
v posílené sestavě.

V Lanškrouně od nás hostují 
v extralize U20 ještě Kateřina 
Krejčí a Knápková Lucie, obě 
na postu libera, Hana Fulíko-
vá hostuje ve Slavii Hradec 
Králové.

Sestava kadetek: kapitánka 
Knápková Lucie, Vanclová 
Andrea, Krejčí Kateřina, 
Šuláková Lucie, Horáková 

Natálie, Fulíková Hana, Mič-
ková Adéla, Pallová Tereza

Iveta Marková
Ladislav Vilč

Volejbal: kadetky

SPORT

V naší obci nadále funguje oddíl kulturistiky. Posilovna se na-
chází v přísálí tělocvičny, za poskytnutí prostor děkujeme obci. 
V loňském roce navštěvovalo oddíl 12 členů. Rádi přivítáme 
nové členy! V případě zájmu kontaktujte předsedu oddílu Petra 
Blechu.

Kulturistika
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hlídky, hlídka A nakonec ve 
velké konkurenci obsadila 
výborné 8. místo, hlídka B 
pak skončila na 30. místě. 
Odpoledne běhali dorostenci 
a dorostenky na 4 km velice 
náročné trati. Některé naše 
dívky si tak během jednoho 
dne zaběhly 2 závody – cel-
kem tedy asi 7 km! Nejlépe 
si vedla Kamila Pavléková, 
která naprosto suverénně 
vyhrála v mladších dorosten-
kách, ve středních dorosten-
kách byla Káťa Kovářová na 
6. místě.

Toto byly v roce 2022 naše 
poslední soutěže. Celkem 
jsme se v roce 2022 zúčastni-
li 26 soutěží!

V kategoriích mladší a star-
ší to byly tyto soutěže:

Běh na 60 m překážek Liga 
okresu Ústí nad Orlicí – 9 
soutěží, kvalifikace na 
Mistrovství ČR – 3 soutěže 
(Holice, Skuteč, Kamenec 
u Poličky), Mistrovství ČR 
v Benešově. ZPV – 3 soutěže 
(Černovír, Tatenice, Bys-
třec), okresní kolo Plamen 
v Mladkově. Celkem 17!

Největší úspěchy: účast na 
Mistrovství ČR v Benešově 
v běhu na 60 m překážek (3 
dívky).

Liga 60 m překážek okresu 
Ústí nad Orlicí:

mladší dívky:
Viktorie Břízová, 2. místo, 
Elen Vorková, 6. místo ze 44 
dívek

starší dívky:

Kateřina Kovářová, 2. místo, 
Kamila Pavléková, 5. místo, 
Tereza Knápková, 8. místo ze 
79 dívek

V kategorii dorost jsme se 
zúčastnili:

Liga 100 m překážek okresu 
Ústí nad Orlicí – 5 závodů, 
okresní kolo dorostu Mlad-
kov, krajské kolo dorostu 
Pardubice a Mistrovství ČR 
dorostu jednotlivců Ústí 
nad Labem. Závod požár-

nické všestrannosti Bystřec. 
Celkem 9!

Největší úspěchy:

Mistrovství ČR dorostu jed-
notlivců Ústí nad Labem:

mladší dorostenky:
Tereza Knápková, 7. místo

starší dorostenci:
Jan Motl, 5. místo

Liga 100 m překážek okre-
su Ústí nad Orlicí:

mladší dorostenky:
Kateřina Kovářová, 1. místo, 
Tereza Knápková, 4. místo

starší dorostenci:
Jan Motl, 1. místo

Tři naši vedoucí úspěšně ab-
solvovali na podzim zkoušky 
na Vedoucího III. stupně, 
nejprve formou on‑line stu-
dia čtyř prezentací, na závěr 
každé prezentace test, po 
úspěšném zdolání těchto tes-
tů proběhlo v Nekoři dvou-
denní závěrečné přezkoušení 
nových vedoucích okresu 
Ústí nad Orlicí formou testu 
a praktického přezkoušení.

Chtěl bych tímto poděkovat 
všem za skvělou reprezenta-
ci SDH Žichlínek, rodičům 
za pomoc s dopravou na 
soutěže, vedoucím za vedení 
našeho kolektivu a trpělivost 

s dětmi, SDH Žichlínek za 
podporu během celého roku.

Jiří Mutl, vedoucí kolektivu MH 
Žichlínek

Náročný soutěžní podzim 
jsme zakončili v říjnu třemi 
soutěžemi. 1. října se na 
atletickém stadionu v Lan-
škrouně uskutečnilo 4. kolo 
Ligy MH 2022/2023 v běhu 
na 60 m překážek okresu 
Ústí nad Orlicí. Přijeli sem 
soutěžící i z jiných okresů, 
např. Rychnov nad Kněž-
nou, Olomouc, Svitavy, 
celkem 72 chlapců a 72 
dívek. Protože jsme to měli 
„za rohem“ přihlásili jsme 
i naše nejmladší, aby si tuto 
soutěž poprvé vyzkoušeli. 
V mladší kategorii (5‑10 let) 
za náš sbor závodili 3 chlap-
ci – Alex Kubín, Jirka Dirbák 
a Tomáš Strohner. Pro nás 
bylo nejvíce důležité, aby 
měli platné pokusy a neza-
lekli se soutěžní atmosféry 
na stadionu. To se podařilo.

Úspěchy nám však sbíraly 
(již tradičně) starší dívky, 
kterých zde běželo celkem 

52. Našeho nejlepšího umís-
tění dosáhla Tereza Knápko-
vá – 3. místo (13,38 s), dále 
6. místo Kateřina Kovářová 
(13,60 s) a na 10. místě Ka-
mila Pavléková (14,04 s).

Po podzimní části (5 soutěží 
z 9) je na tom ve starších dív-
kách (celkem 65) z našich 
nejlépe Kamila Pavléková na 
3. místě, Tereza Knápková 
na 6. místě a Kateřina Ková-
řová na 7. místě.

Odpoledne 1. října na 
stejném stadionu proběh-
la i Liga dorostu okresu 
Ústí nad Orlicí v běhu na 
100 m překážek. Celkem se 
této soutěže zúčastnilo 67 
dorostenců a dorostenek. Za 
SDH Žichlínek zde soutěžilo 
5 jednotlivců a dosáhli pěk-
ných výsledků. V mladších 
dorostenkách (11 dívek) se 
Kamila Pavléková výborným 
časem 20,76 s umístila na 2. 

místě. Ve středních doros-
tenkách (14 dívek) obsadila 
Tereza Knápková časem 
20,33 s 4. místo, ve starších 
dorostencích (9 chlapců) 

Jan Motl získal 1. místo 
časem 19,04 s.

V průběžném pořadí je Ka-
mila Pavléková na 1. místě 
(mladší dorostenky), Tereza 
Knápková na 1. místě, 
Kateřina Kovářová na 3. 
místě (střední dorostenky), 
Jan Motl na 1. místě (starší 
dorostenci).

8. října připravil SDH 
Bystřec Závod požárnické 
všestrannosti (ZPV) hlídek 
(5 členů) pro okres Ústí 
nad Orlicí v kategoriích 
mladší (6‑10 let), starší (11‑
15 let), dorost (13‑18 let, 
hlídky a jednotlivci). Na 
tento náročný závod jsme se 
připravovali od začátku září. 
Premiéru zde měli naši nej-
mladší, věkový průměr naší 
hlídky mladších byl 6 let, 
takže patřili mezi nejmladší 
ze 44 hlídek. Zdárně absol-
vovali 2 km běh v terénu 
a splnili úkoly na střelbě ze 
vzduchovky, první pomoci, 
topografii, překonání lana, 
požární ochraně a vázání 
uzlů. Výsledek ‑ 33. místo.

Ve starší kategorii soutěžilo 
51 hlídek na trati dlouhé 
asi 3 km. My jsme měli 2 

Mladí hasiči Žichlínek

MLADÍ HASIČI MLADÍ HASIČI
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Novostavba mateř-
ské školky v Žichlín-
ku
Už několik let má obec 
značné problémy s kapacitou 
školky. Od roku 2018 je tento 
problém intenzivně řešen jak 
s vedením školy, tak i s pří-
slušnými úřady. Dílčí jednání 
nakonec vyústila v přípravu 
studie (2020) a následně 
i vysoutěžení projekční kan-
celáře na realizaci projektové 
a prováděcí dokumentace 
(2022). V současné době 
probíhají práce na projektové 
dokumentaci. Bohužel celá 

Obec Žichlínek již delší dobu neustále roste a s tím i roz-
počet obce.

Díky tomu a díky zapojení celého zastupitelstva i zaměst-
nanců obce se daří připravovat a úspěšně dokončit řadu 
projektů. Tímto bychom rádi představili několik z nich.

akce byla zdržena nutnou, 
i když kosmetickou změnou 
územního plánu. Díky tomu 
bude projekt odevzdán na 
stavební úřad zřejmě na jaře 
2023. Závěrem několik infor-
mací k připravované stavbě:

 - kapacita školky: 72 dětí
 - rozvržení na 3 samostatné 

třídy
 - uzavřený dvůr se vsakova-

cím povrchem a přímým 
vstupem ze šaten školky

 - venkovní učebna s vlastním 
sociálním zařízením

 - ke stravování bude využita 
kuchyně základní školy 
(připravuje se projekt 

rekonstrukce a rozšíření)

Mostek pro pěší 
a cyklisty („truhlár-
na – škola“)
Další z bezpečnostních 
problémů v obci spojený 
s čím dál intenzivnější osobní 
i kamionovou dopravou. 
Stejně jako drtivá většina 
větších investičních akcí i tato 
je připravována už několik 
let, konkrétně od konce roku 
2018. Mostek je koncipován 
jako lávka pro pěší a cyk-
listy s roštovým povrchem 
a protiskluzovou úpravou. 
V rámci projektu je řešeno jak 
napojení na stávající chodník 
kolem bývalé truhlárny, tak 
i následně na chodník ke 
škole a zastávce autobusové 
dopravy (částečně připraveno 
při realizaci rekonstrukce 
komunikace za kulturním 
sálem). Aktuálně se blíží 
odevzdání kompletní projek-
tové i prováděcí dokumentace 
(prosinec 2022) a současně 
se pracuje na žádosti o pří-
padnou dotaci. S realizací 
celého projektu je počítáno 
v rozpočtu na rok 2023.

Chodníky
Doslova kostlivec v obecní 
skříni. Dlouhodobě neřešený 
problém, nedostatečně inten-
zivní komunikace s úřady i ob-
čany obce, a hlavně stále trva-

jící nesouhlas několika občanů 
vedl k tomu, že již několik 
zastupitelstev vzdalo mož-
nou stavbu chodníků v obci. 
Předchozí i současné zastupi-
telstvo obce nakonec zvolilo 
cestu „nemusí pršet, jen když 
kape“ a i malý krůček dopředu 
se počítá. Došlo k rozdělení 
možné stavby chodníků na 3 
fáze (hlavní část kolem páteřní 
komunikace) a současně se 
začala tipovat místa s nutností 
(a možností) stavby alespoň 
dílčích části.

 - Fáze 1 (obecní úřad, pro-
vozovna Qanto) Projektová 
dokumentace je aktuálně 
takřka dokončena a připra-
vena k odevzdání na staveb-
ní úřad. V tuto chvíli se čeká 
na poslední vyjadřovací 
zprávy jednotlivých úřadů 
a dotčených společností 
(sítě).

 - Fáze 2 (mostek u koste-
la – mostek u č. p. 12) – 
v listopadu 2022 proběhl 
výběr nového projektanta 
a současně podepsání 
smlouvy na vytvoření 
projektové i prováděcí 
dokumentace. Odevzdání 
první části dokumentace je 
dle smlouvy datováno na 
konec srpna 2023.

 - Fáze 3 (provozovna Qan-
to – mostek u č. p. 170) – 
aktuálně ve fázi studie 
proveditelnosti.

Chystá se a připravuje – Žichlínek 2023

ROZPOČET OBCE NA ROK 2023

Připravované dílčí 
projekty
Současně s přípravou chod-
níků kolem hlavní komuni-
kace v obci probíhá příprava 
menších částí kolem místních 
komunikací.

 - Chodník od připravované 
nové zástavby směr obec 
Luková – k obecnímu úřa-
du. Projekt bude odevzdán 
během roku 2023 a případ-
ná realizace je plánována 
v součinnosti s realizací ko-
munikace k nové zástavbě.

 - Chodník od mostku 
u č. p. 187 (nový mostek 
v „Pískovně“) k zastáv-
ce autobusu a následně 
kolem křižovatky směr obec 
Sázava. V současné době 
probíhá výkup potřebných 
pozemků (prosinec 2022). 
Smlouva na vypracování 
projektové dokumentace 
bude podepsána na jaře 
2023.

 - Chodník od budovy bývalé 
„kovárny“, kolem č. p. 258 
a 208 s návazností na stáva-
jící chodník před budovou 
fary. Smlouva na vypracová-
ní projektové dokumentace 
byla podepsána v listopa-
du 2022 s určeným datem 
odevzdání do 30. 6. 2023.

Budova bývalé truh-
lárny
Areál o velikosti 5 000 m2 
s původní budovou statku 
a množstvím přístavků na 
okraji Moravské Sázavy, 
zároveň vynikající základna 
pro obecní technické služby 
a místo s obrovským poten-
ciálem v samém centru obce 
s návazností na kulturní sál, 
školu i blízká sportoviště.

I když to na první pohled 
nevypadá, v rámci areálu 
proběhlo už několik dílčích 
úkonů potřebných pro další 
navazující akce. V minulém 
roce například převod statusu 
několika částí pozemků 
z „vodního toku“ na „ostatní 
plochu“. Podepsána smlouva 

se společností ČEZ na vybu-
dování nového připojení k el. 
síti (realizace na jaře 2023). 
Současnou přípojku včetně 
rozvodů po budově není mož-
né zrevidovat. A v neposlední 
řadě posouzení statického 
stavu budovy a zhotovení pro-
jektu pro částečnou demolici 
budovy. Samozřejmostí je 
dohoda na vyklizení usklad-
něného stavebního materiálu 
(nejpozději do května 2023).

A co s areálem dál? Základ-
ní myšlenka je rozdělení 
areálu na dvě samostatné části 
s vlastními vjezdy – část pro 
technické služby obce a část 
pro občanskou vybavenost. 
Část pro technické služby obce 
by měla obsahovat zázemí, 
garáže i sklad posypových ma-
teriálů, vše připravené tak, aby 
byl možný další rozvoj. Druhá 
část by měla zahrnovat obecní 
úřad (kanceláře, zasedací 
místnost, archiv) a knihovnu 
s bezbariérovým přístupem. 
Dále se předběžně uvažuje 
o zřízení komunitní místnos-
ti s kuchyňkou pro cca 25 
osob, muzejní jizby, zázemí 
pro klubovou činnost a další. 
Studie připravované přestavby 
bude představena veřejnosti 
k případným připomínkám 
a návrhům.

Příprava dalších pro-
jektů, drobné úkoly 
a akce
Rozšíření stávajícího hřbito-
va a oprava hřbitovní zdi:

Menší, přesto neméně důležitá 
akce, a hlavně jeden z pro-
blémů trápící naše občany. 
Nevyhovující technický 
stav obvodové zdi hřbitova 
(v majetku obce) je dlouhodo-
bým problémem, bohužel zeď 
složená z několika materiálů 
(kámen/cihla) neumožňuje 
jednoduché řešení (jednodu-
ché řešení by rozhodně nebylo 
dlouhodobým).

V lednu 2023 bude podepsána 
smlouva s architektem na 
vyhotovení studie možného 

řešení rekonstrukce obvodové 
zdi a zároveň na studii řešení 
rozšíření stávajícího hřbitova 
na přilehlou louku. Rozšíření 
hřbitova by mělo zahrnovat 
cca 25 nových hrobových 
míst, hrob určený na ukládání 
vyjmutých ostatků a nová (za-
střešená) urnová místa. Návrh 
by měl zároveň řešit parkovou 
úpravu přilehlé louky s ná-
vazností na nově vybudovaný 
obecní úřad v místě bývalé 
truhlárny.

Rekonstrukce a obnova soch 
v katastru obce:

Na území obce Žichlínek jsou 
v tuto chvíli 2 sochy, které po-
třebují renovaci (před koste-
lem Narození sv. Jana Křtitele) 
a 2 sakrální památky (torza), 
u kterých je plánovaná obnova 
(u č. p. 227 a u č. p. 20). 
Renovace soch před kostelem 
je aktuálně ve fázi vyhotovení 
návrhu a rozpočtu celé akce 
a zajištění případné dotace.

Co se týče dvou sakrálních pa-
mátek, z kterých zůstala pouze 
torza podstavců, aktuálně 
je vyhotoven návrh na jejich 
obnovu a zároveň dochází 
k aktualizaci rozpočtů. Případ-
ná realizace obnovy alespoň 
jedné z nich je plánovaná na 
rok 2023.

Veřejné osvětlení:

Na celém území obce kontinu-
álně probíhá obnova starých 
svítidel a případné doplňovaní 
svítidel na vytipovaných mís-
tech. Největší akcí plánovanou 
na rok 2023 je realizace nové 
větve veřejného osvětlení od 
„rychty“ směrem do obce. 
V listopadu 2022 byla oslove-
na společnost ČEZ s žádostí 
o vložení „chráničky“ pro 
vedení nové větve veřejného 
osvětlení v rámci připravova-
ného výkopu od trafostanice 
před zastávkou autobusu 
„Zahradnictví“ k mostku 
u č. p. 12. Společnost ČEZ 
v rámci posílení sítě bude 
provádět výkop od zmíněné 
trafostanice po obecních 
pozemcích po pravé straně 
hlavní komunikace.

Závěrem výčet projektů, které 
jsou už připraveny (zajištěno 
stavební povolení, vysoutě-
žena nebo vybrána realizační 
firma) a budou realizovány 
během roku 2023.

Rekonstrukce střechy 
tělocvičny – dle podepsa-
né smlouvy by měla být do 
konce května 2023 hotová 
rekonstrukce střechy na 
tělocvičně včetně statického 
zpevnění střechy (příprava na 
fotovoltaické panely) a jejího 
zateplení.

Rekonstrukce střechy na 
č. p. 3 (obecní úřad) – re-
konstrukce by měla probíhat 
souběžně s rekonstrukcí na 
tělocvičně se stejným datem 
dokončení (květen 2023)

Výstavba nové komunikace 
do sběrného dvora včetně 
oplocení – projekt má platné 
stavební povolení a aktuálně 
probíhá výběr realizační firmy. 
Akce je zařazena do rozpočtu 
na rok 2023.

Výstavba nové místní komu-
nikace k parcelám u č. p. 24 
– v rámci vytvoření nových 
stavebních parcel proběhla 
v listopadu 2022 realizace 
přípojek el. proudu. V roce 
2023 by měla proběhnout re-
alizace vodovodních přípojek 
a obslužné komunikace.

Rekonstrukce a doplnění 
stávajících dětských hřišť

 - v rámci hřiště mateřské ško-
ly dojde k výměně několika 
prvků, které nesplňují aktu-
ální bezpečnostní normy,

 - před budovou základní 
školy bude doplněno něko-
lik nových prvků (hrazdy, 
houpací hnízdo), včetně 
dopadových ploch,

 - u nově vybudovaného hřiště 
před „myslivnou“ dojde 
k doplnění několika dopa-
dových ploch a instalaci níz-
kého zábradlí, které oddělí 
komunikaci směr Lubník od 
dětského hřiště.

Ing. L. Skalický, místostarosta 
obce

ROZPOČET OBCE NA ROK 2023
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Podzimní období jsme 
ve školce trávili pozo-
rováním změn v příro-
dě – stromy a jejich listy, 
zvířátka, jak se připravu-
jí na zimu, různorodosti 
počasí. Připravovali jsme 
se na tradiční akci Slav-
nost světýlek výrobou 
lucerniček a nácvikem 
podzimních básniček 
a písničky. První listopa-
dový podvečer jsme se 
sešli před budovou školy 
a podzimní slavnost 
„oslavili“.

Jedno odpoledne jsme do 
školky pozvali mamin-
ky, tatínky, sourozence 
a děti jim ukázaly svou 
třídu, hračky a společně 
si pohráli, příjemně 
popovídali.

Na Mikuláše k nám do 

školky přijelo divadlo 
s pohádkou Bílé přání 
a pohádkový Mikuláš 
děti pochválil, i zmínil 
drobné polepšení a děti 
odměnil balíčkem pro 
radost. Předvánoční 
čas jsme si zpříjemnili 
posezením, v jehož 
úvodu děti vystoupily 
s představením pro rodi-
če a poté si společně za 
poslechu koled a ujídání 
cukroví vyrobili vánoční 
dekoraci. I letos nás ve 
školce navštívil Ježíšek 
s krásnými dárky.

V novém roce vám 
přejeme spoustu zdraví 
a štěstí.

Děti a kolektiv zaměstnan-
kyň z MŠ

Mateřská škola

ŠKOLA A ŠKOLKA

Podzimní měsíce pro školáky 
přinesly spoustu zajíma-
vých akcí a činností. V úterý 
25. 10. 2022 naši školu 
navštívila pracovnice Čes-
kého červeného kříže, aby si 
s dětmi popovídala a poučila 
je o první pomoci. Žáci byli 
rozděleni na dvě skupiny ‑ 1. 
skupina (3., 4., 5.) a 2. skupi-
na (1. a 2. třída), vyzkoušeli 
si masáž srdce na figuríně, 
volání na linku 155 a další. 
Byli moc šikovní a dokázali si 
velmi dobře poradit.

Tradiční Slavnost světý-
lek proběhla 1. listopadu. 
Dětmi vyrobené lampičky 
a vydlabané dýně lemovaly 
příchozí cestu ke škole. Děti 
z mateřské i základní školy 
široké veřejnosti zarecitovaly 
básně, zazpívaly písničky, 
připomněly jim podzimní 
pranostiky a nechybělo ani ta-
neční vystoupení. Za snahu, 
kterou děti vynaložily, se jim 
dostalo velkého potlesku. 
Poté se všichni vydali do lam-
pionového průvodu, který byl 
tradičně zakončen na hřišti za 

školou, kde i tentokrát čekalo 
příjemné překvapení ‑ ohnivá 
show, kterou předvedla lito-
myšlská skupina Honorata. 
Děkujeme vám za podporu 
dětí a školy, kterou jste vyjá-
dřili svojí účastí na této akci. 
Tímto děkujeme také zastupi-
telstvu obce Žichlínek, které 
se na akci podílelo.

V měsíci listopadu se ško-
láci vydali za kulturou. Do 
lanškrounského kina jsme 
šli pěšky a zaslouženě pak 
zhlédli filmové představení 
Liga supermazlíčků. Rovněž 
jsme navštívili divadelní 
představení Dášeňka, čili 
život štěněte v divadle Šum-
perk. Představení bylo velmi 
pěkné a již nyní se těšíme na 
další kulturní zážitek v tomto 
příjemném prostředí.

Děti navštěvující školní 
družinu pod vedením paní 
vychovatelky vytvořily 
podzimní a zimní výzdobu, 
kterou věnovaly Domovu pro 
seniory v Lanškrouně. Opět 
dělaly lidem radost. Některé 

žákyňky naší školy vystoupily 
s pásmem písní a básní na 
Vítání občánků. Děkujeme 
jim za skvělou prezentaci 
žichlínské školy.

Přeji šťastný nový rok a pevné 
zdraví všem.

Radka Špačková

Základní škola

ŠKOLA A ŠKOLKA

Na konci listopadu jsme 
zahájili plavecký kurz, ten-
tokrát v plaveckém středisku 
Chobotnice v Ústí nad Orlicí. 
Několik lekcí máme za sebou, 
plavat nás baví a naše dětičky 
dělají v plaveckých dovednos-
tech velké pokroky.

Adventní čas jsme zahájili 
zpěvem koled při rozsvíce-
ní vánočního stromu před 
obecním úřadem. V pondělí 
5. prosince proběhl ve škole 
Mikulášský bleší trh, a do-
konce přišel i Mikuláš. Žáci 
měli možnost prodávat různé 
předměty vlastní výroby 
a hračky, které už nevyužijí. 
Trh probíhal v rámci celé 
školy. Děti předměty označily 
cenami a prodávaly si je mezi 
sebou. Trh měl velký úspěch, 
žáci si procvičili finanční gra-
motnost a rozvíjeli obchodní-
ho ducha.

V předvánočním čase se moh-
li žáci dobrovolně účastnit 
vánoční bojovky, která byla 
rozmístěna v prostoru školní 
zahrady. Cílem bylo vyluštit 

šifru a vhodit ji do vánočního 
boxu. Ze všech zúčastněných 
a správně vyluštěných šifer 
byl vylosován jeden vítěz, 
který získal vánoční výhru.

Vánoční besídku jsme zahá-
jili vystoupením tanečního 
kroužku. Abychom navo-
dili tu správnou vánoční 
atmosféru, uvařili jsme si 
vánoční punč. Po vychutnání 
lahodného nápoje se vrhly 
děti na rozbalování dárečků 
z družiny a poté si užily nadě-
lování dárků v rámci třídy.

Kolektiv zaměstnankyň ZŠ

–

Poděkování
Ráda bych poděkovala všem 
kolegyním za skvěle odvá-
děnou práci, jejich kreati-
vitu a obětavost. Rovněž za 
příjemnou atmosféru, kterou 
vytváří kolem sebe. Děkuji 
panu starostovi, místosta-
rostovi, zastupitelům a Daně 
Krátké za podporu naší 
žichlínské školy.
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KULTURA • MYSLIVCI

Mikulášské dílny se konaly druhou adventní neděli. Program byl 
velmi bohatý. Příchozí si mohli nazdobit perníčky, které pro nás 
upekli ve školní kuchyni, dále vytvořili foukané obrázky, hvěz-
dičky z toaletního papíru, stromečky na pověšení a domečky či 
sněhuláky ze dřeva. Bylo vidět, že tvoření baví děti, ale i dospělé. 
Všichni si odnesli krásné výtvory a možná i špinavé tričko nebo 
mikinu, ale to nikomu nevadilo.

Na sále nás navštívil i Mikuláš s pomocníky anděly a nechyběli 
ani čerti. Některé děti byly hrdinové a tvářily se, že se nebojí, 
a některé se pro změnu nepustily maminek nebo tatínků.

Děti Mikuláši přednesly básničku, nebo zazpívaly písničku a za 
to si odnesly dobrůtky. Všechny děti Mikuláši poděkovaly a slíbi-
ly, že budou hodné. Určitě si to příští rok zkontroluje!

Všem zúčastněným děkuji a hlavně těm, kteří pomohli při této 
akci a přiložili ruku k úspěšné realizaci akce.

B. Indrová

Vánoční bruslení pro občany Žichlínku proběhlo 27. 12. 2022 
v hale B. Modrého v Lanškrouně. Sešlo se nás tam akorát 
k bruslení a potkaly se zde všechny věkové kategorie. Po svá-
tečním hodování jsme se pěkně protáhli a připomněli si, zda 
ještě umíme bruslit. Děti hrály na honěnou a přidali se i někteří 
rodiče. Po hodinovém bruslení jsme se rozjeli do svých domovů 
a dále jsme pokračovali v návštěvách u příbuzných a zpříjemňo-
vání si vánočních svátků a čekání na nový rok.

B. Indrová

Mikulášské dílny

Vánoční bruslení

KULTURA

Během dopoledne na 
Štědrý den jste si mohli 
z našeho kostela odnést 
domů betlémské světlo 
a při tom si poslechnout 
vánoční písničky. Stává se 
už krásnou tradicí, že se po-
tkáme u betlémského světla 
a popřejeme si příjemné 
Vánoce.

Ráda bych vám do nového roku popřála mnoho zdraví, štěstí 
a úspěchu v osobním i pracovním životě. A také doufám, že se 
budeme potkávat při různých akcí v Žichlínku.

Zároveň všem děkuji za pomoc v uplynulém roce, především své 
rodině, která mě podporuje a pomáhá, a dále děkuji vám všem za 
to, že se těchto akcí zúčastníte.

B. Indrová

V sobotu 17. prosince jsme si mohli přijít poslechnout a za-
zpívat vánoční písničky v našem kostele. Na tomto adventním 
koncertě krásně zpívala Aneta Andělová, Markéta Staňková, 
Jaroslava Havlíčková a Vendula Steidlová. Samy se doprovázely 
na klavír a doplňovaly zpěv hrou na píšťalky.

Jsme rádi, že v tento uspěchaný adventní čas si udělalo mnoho 
lidí čas na poslech. Všichni jsme odcházeli spokojeni a naladěni 
na Vánoce.

Moc děvčatům děkuji za koncert a budu se těšit opět v příštím 
roce. Doufám, že si pro nás opět něco nachystají.

B. Indrová

Betlémské světlo

Adventní koncert

Výlov Kozího rybníka

Již tradičně jsme druhý 
víkend v říjnu zorganizovali 
výlov Kozího rybníka. Při 
srazu u rybníka nám počasí 
přálo. Během samotného 
výlovu trochu zapršelo, 
ale to nám určitě nevadilo 
a výlov probíhal dle plánu. 
Z rybníka byli vyloveni kapři, 
tolstolobici, amuři, štiky 
a líni. Kapři byli menší, na 
nevelké přírůstky si údajně 
stěžovali i ostatní chovatelé 
ryb. Tolstolobiků bylo málo, 
na čemž se určitě podepsal 
jejich jarní úhyn. Z důvodu 
velkého množství bílé ryby, 
např. plotice, necháme 
přes zimu rybník vypuštěný 
a plánujeme na něm provést 
drobné opravy.

Chci poděkovat občanům, 
kteří si zakoupili rybu u my-
slivny. Sledujeme, že oproti 

jiným rokům je menší zájem 
o koupi ryb, ale narůstá mezi 
lidmi obliba v prodeji ryb 
před Štědrým dnem.

Do Nového roku bych chtěl 
popřát občanům hlavně 
zdraví, štěstí, spokojenost 
a myslivcům přízeň Diany 
a Huberta.

Za MS Žichlínek Skalický Ondřej,
předseda spolku

Myslivecký spolek

Myslivecký spolek Žichlínek
Vás srdečně zve na tradiční 

MYSLIVECKÝ PLES 
20. 1. 2023 na sále v Žichlínku OD 20.00 hod.  

Hraje kapela DYNAMIC MUSIC
Vstupné 100 Kč
Bohatá tombola
Myslivecká kuchyně

Předprodej vstupenek od 12. 12. 2022 na obecním úřadě v Žichlínku... Tel.:465 325 010

Myslivecký spolek Žichlínek Vás zve na

PRODEJ ZVĚŘINOVÝCH JÍDEL

V pátek 20. 1. 2023 od 11 hodin do 16 hodin na 
myslivně v Žichlínku.
Srdečně zve Myslivecký spolek ŽICHLÍNEK



Svozový plán pro rok 2023
měsíc

Směsné odpady popelnice Svoz plastu popelnice Svoz papíru popelnice

úterý (v sudém týdnu) úterý (v lichém týdnu) pondělí (v lichém týdnu)

Leden 10 24 3 31 2 30

Únor 7 21 28 27

Březen 7 21 28 27

Duben 4 18 25 24

Květen 2 16 30 23 22

Červen 13 27 20 19

Červenec 11 25 18 17

Srpen 8 22 15 14

Září 5 19 12 11

Říjen 3 17 31 10 9

Listopad 14 28 7 6

Prosinec 12 26 5 4

SKLO: 1. únor, 3. květen, 2. srpen, 1. listopad

KOV: 16. leden; 13. březen; 8. květen; 3. červenec; 28. srpen; 23. říjen; 18. prosinec

Kalendář akcí
20. 01 2023 Myslivecký ples

28. 01 2023 Sportovní ples

11. 02. 2023 Masopust

17. 02. 2023 Hasičský ples

25. 03. 2023 Dětský karneval

01. 04. 2023 Setkání seniorů
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